
Zápis 8/2018 ze dne  1/10/2018 – schůze výboru 
 
Přítomni: Ing. L. Třešňáková, O. Šedivá, M. Slavevová, Ing. V. Borecká 
 
Příští řádná schůze výboru se bude konat 5. listopadu 2018 v Politických vězňů od 17.00 hod. 
 
Program: 

1. Kontrola nesplněných úkolů: odstranění závad, úhrada svář. soupravy, doručení smluv z ul. Politických 
vězňů, odevzdání odečtů vody od p. Anděla a D. Hladíkové. 

2. Stanovení termínu inventarizace kontrolní komisí. Soupis je připraven, nutno doplnit dle pracovních 
listů využití jednotlivých strojů, event. návrh na likvidaci, opravy, doplnění apod. 

3. Info o jednání na Cetinu, p. P. Trefný, doporučeno požádat jejich odborníka na vytýčení vedení. 
Z tohoto důvodu je třeba ustoupit od požadavku mechanizace - malý bagr. 

4. Odeslán e-mail na p. J. Adámka Spojmont (provádí práce pro Cetin) o vytýčení sítě el. komunikací. 
5. Info o provádění prací na Nedokončená jih. 
6. Info o smlouvě budoucí MHMP a jiný návrh řešení. 
7. Společně připravit harmonogram prací pro vodovod, včetně počtu lidí a nářadí. 
8. Při této příležitosti oceňuji úsek Manž. Dostálových jih a sever, kteří velice rychle a velice kvalitně 

upravili pozemek pro zemní práce. Z Nedok. jih, byli účastni 2 osoby. 
9. Info o neprovedených úhradách, zvl. Nedokon. sever – Kuchař, Jelínková. 
10. Nově je volná zahrádka č. 76, ukončila členství Barbora Burešová Nedok. sever levá 80. Výměnou 

uvolnil zahrádku pan Chrobok, nabídnuta e-mailem dne 21/09 zájemci. 
11. Pro evidenční potřeby a následné vyúčtování do budoucna, bychom potřebovali doplnit e-mail adresy, 

viz seznam. 
12. Upozornit na skutečnost, že v říjnu končí odvoz odpadu. Vyrobil by někdo vývěsku? Do dubna není 

možno odkládat odpad, nebude vyvážen. 
13. Bc D. Hladíková kritizuje výměnu vodovodu a má prý podporu u zahrádkářů na Manž. Dostálových. 
14. Ing. Borecký žádá po panu předsedovi objasnění rychlého vstupu Plynařů na pozemky zahrádkářů, 

když byl z jejich strany již od února t.r. vznesen požadavek na umožnění přístupu. 
 

15. Písemné dotazy Bc Hladíkové 

Prosím vás, jak můžete paní Majko Slavevová napsat toto: „Bc D. Hladíková kritizuje výměnu vodovodu 

a má prý podporu u zahrádkářů na Manž. Dostálových."?  

 

 Já jí nekritizuji a nic takového jsem neřekla! Jen jsem napsala, že si myslím, že na našem úseku Manž. 

Dostálových - Jih není nutná, jelikož u nás se voda neztrácí a vodovod je v pořádku, mluvila jsem o tom i 

s panem Mertou a  potvrdil mi, že u nás vodovod nepraská a říkala to i Majka, že u nás je to s vodou v 

pořádku, tak nevím, proč najednou píše tuto větu, která je lživá. 

 Mluvila jsem s některými lidmi z našeho úseku a sami mi řekli, že nevidí důvod pro změnu vedení vody 

a překopávání současného vedení na našem úseku, když problémy má druhá strana. 

To je všechno... 

 V současnosti se také mluví o problému mikroplastů ve vodě, nové potrubí má být z plastu. 

Nelíbí se mi umístění vodoměrů, které je plánováno podél Jahodnice II, na našem úseku Manž. 

Dostálových - jih, kde jejich plot stříkají barvou a vystavují u něj někteří jejich zahrádkáři nepořádek, 

proto jsem pro to, aby se vodoměry umísťovali u zahrádek na naší straně. 

Takže to je vše.... 

 

Co se týče nesplněných úkolů, tak p. Majka má nesplněný úkol již od jara, a to nové nástěnky, což do 

teď nesplnila, i když si vzala od každého úsekáře info, kolik jich potřebuje a slíbila, že to zařídí. Pan 

předseda mi vyprávěl, jak tu na jejich straně musel draze koupit. 

 

 Malý bagr tedy nebude, takže se keře o brigádě tak razantně stříhaly zbytečně? Doufám, že po tom 

neodborném zásahu přežijí zimu.... 



 

Diskuse: 

1. V plánu bylo zahrnuto projednání nesplněných úkolů z minulé schůzky, viz stále nezaplacená svář. 

souprava panem Přesličkou, úkol musí být splněn, neboť trvá již jeden celý rok! A též doručení smluv z 

ul. Politických vězňů. 

2. Kontrola neprovedených úhrad. Předáno úsek. důvěrníkům. V případě, že do 30/10 ještě zůstanou 

některé zahrádky neuhrazeny, budou majitelé písemně vyzváni. 

3. Info o přípravě zaměření firmou Cetin na den 02/10. Doporučené pojištění následné akce na 

výkopových pracích nebylo výborem schváleno. 

4. Zahrádkáři na úseku, kde se provádí skrývka zeminy pro potřeby plynařů se dotazují, proč nebyli včas 

informování o termínu a délce trvání prací. Je třeba, aby zdůvodnil pan předseda. 

Panem M. Kondrem, zástupcem plynařů mi bylo sděleno, že za MHMP byla info pí. Příhodová a pí. 

Zimová za Prahu 14. 

5. Zahrádka č. 80, končí B. Burešová k 30/09, nevyčerp. náj. roku 2018 činí Kč 486,- mínus popl. za správu 

Kč 300,-, známku Kč 100,-, odpad Kč 79,- a pozdní platba Kč 100,-, zbývá doplatit Kč 93,-. Je připraveno. 

Ukončení smlouvy, ale paní Burešová nereaguje na e-mailové výzvy. Zahrádku přebírá pan J. Chrobok. 

Jeho pozemek pod č. 76 je nabízen na 2 e-mailové adresy, jeden zájemce odřekl, druhý již bude 

kontaktovat přímo úsek. důvěrníka. 

6. Dále bylo konstatováno, že na vývěskách osady je uvedeno datum poslední brigády 20/10 a na web. 

stránkách 06/10., viz zápis 2/2018. Výbor o žádné změně termínu brigády následně nerozhodl. 

7. Pro informaci Bc. Hladíkové k probíhající přeložce vody je třeba, abychom si uvědomili, že ročně byl 

rozdíl ztráty vody min. Kč 25 tis. Kč plus opravy poškozeného vedení min. též za 25 tis. Kč. Nyní 

budeme dělat pouze přepojení z ul. Manž. Dostálových na Nedokončenou. Další jednotlivé sekce se 

budou přepojovat dle fin. prostředků. 

8. Oznamuje se, že ukončení pravidelného odvozu odpadu bude ukončeno 31. 10. 2018 a zahájeno 1. 4. 

2019. 

 

 

Po skončení schůzky proběhla řádná Inventarizace majetku za přítomnosti předsedkyně kontrolní komise  

Ing. Borecké a M. Slavevové. 

 

Zapsala: M. Slavevová dne 01/10/2018 


